

To: Boursa Kuwait Company

السادة/ بورصة الكويت المحترمين

**Material Information Disclosure - Resignation of The
Chief Investment Officer**

**إفصاح عن معلومات جوهرية - إستقالة رئيس الإستثمار
التنفيذي**

With Reference to the above mentioned subject, and as per Chapter four of the "Disclosure and Transparency" Module of the Capital Market Authority's Executive Bylaws and its Law No 7/2010 regarding disclosures mechanism of the material information, attached is appendix Model No. (11) regarding the resignation of the Chief Investment Officer of Mabaneer Company K.P.S.C (Public).

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر لللائحة التنفيذية المعدلة للقانون رقم 7 لسنة 2010 بخصوص الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإفصاح عنها، مرفق نموذج الملحق (11) بشأن الإفصاح عن إستقالة رئيس الإستثمار التنفيذي لشركة المباني ش.م.ك (عامة).

This is for information.

هذا للعلم والإحاطة.

وليد خالد الشريان

Waleed Khaled Al Sharian

الرئيس التنفيذي

Chief Executive Officer

مباني
mabaneer

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	2021/09/21
اسم الشركة المدرجة	شركة المياني ش.م.ك (عامة)
المعلومة الجوهرية	نود إفادتكم بأن السيد/ مازن خوري قد تقدم بإستقالته من منصبه كرئيس الإستثمار التنفيذي، وذلك لأسباب شخصية، وقد تم قبول الإستقالة على أن يكون آخر يوم عمل له هو تاريخ 2021/11/25.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



Disclosure of the Material Information Form

Date	21/09/2021
Name of the listed Company	Mabane Company K.P.S.C
Material Information	We would like to inform you that Mr. Mazen Coury has submitted his resignation from his position as Chief Investment Officer, for personal reasons, and the resignation has been accepted, provided that his last working day is 25/11/2021.
Significant effect of the material information on the financial Position of the Company	Nil

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a listed Company, which is a member of a group, disclosed some material information related to it and has significant effect on other listed companies' which are members of the same group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.



 ماباني
mabane

